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Neuplyne rok, aby v Klášterci nepro-
běhla nějaká ta změna k lepšímu. 
Možná to nejde tak rychle, jak by-
chom si přáli, ale asi ani ten největší 
škarohlíd nemůže popřít, že se „ima-
ge“ našeho města za uplynulých 18 
let značně vylepšila. Do nových fasád 
domů, do úpravy zeleně či do rekon-
strukce silnic a chodníků investovalo 
nejen město, ale i soukromníci a fi r-
my nemalé fi nanční částky. Přesto 
všechno zde najdeme několik míst a 
objektů, jejichž stav je více než tristní. 
Je jich možná méně než v jiných měs-
tech, o to víc ale bijí do očí. Pojďme se 
teď na některá z nich podívat blíže.
Zřejmě největší ostudou Klášterce, 
která se navíc nekrčí v nějakém zapad-
lém koutě města, ale stojí na hlavním 
tahu, je známý dům u Plusu. Jinak též 
zvaný „mínus“, „barák hrůzy“ nebo 
„Hirošima“.  Vybydlený dům s nepla-
tiči a tzv. nepřizpůsobivými občany 

Ne vším se můžeme ve městě chlubit 

To, co bylo před čtrnácti dny jen 
jednou z možných variant, se stalo 
skutečností. Sedm smrků stojících 
uprostřed staveniště bylo na zákla-
dě povolení vydaného odborem 
životního prostředí klášterecké 
radnice v úterý 12. června pokáce-
no. Jak nám řekl pracovník úřadu 
David Biem, smrky by s největší 
pravděpodobností v nových pod-
mínkách dlouho nepřežily. „Kvůli 
stavebním úpravám v jejich bezpro-
středním okolí byl zachován pouze 
malý ostrůvek, který se dostal zhru-
ba tři metry nad úroveň okolního 
terénu. Smrky mají povrchové koře-
ny a kvůli jejich hustým nízkým vět-
vím zůstává půda pod nimi suchá. 
Velice brzy by proto stromy začaly 
trpět akutním nedostatkem vláhy 
a dříve nebo později by začaly usy-

Rockeři se po roce opět sešli na „Letňáku“
Letní kino opět zažilo velký nápor 
hudby. Po necelém měsíci, kdy zde 
proběhl romský festival, se tentokrát 
z reproduktorových soutav valily 
daleko říznější akordy a hutnější zpěv. 
Rockové kapely a jejich fanoušci se 
na hudebním festivalu pod příznač-
ným názvem „Letňák 2007“ sešli již 
podruhé a tato akce začíná získávat 
stále větší oblibu a tradici. Festival, 
který vypukl přesně v pravé poled-
ne, zahájila kadaňská kapela IVORY 
GATE, kterou postupně na podiu 
vystřídaly klášterecké HOUBICZKY,  
VOPRUZ GANGU JAHODOVÉHO 
KNEDLÍKU z Vroutku, X-LEFT TO 
DIE z Chomutova, klášterečtí LOMO 
FUTURE a BAHRAINN, z Pra-
hy dorazili JOLLY ROCKER a jako 
poslední vystoupili kadanští TREPI-
FAJXL. Příznivci tohoto hudebního 
žánru měli možnost své ušní bubínky 
nechat dráždit až do půlnoci, kdy akce 
v klidu skončila.                            -rony-

Uzávěrka příštího čísla je
29.června 2007

Nové číslo Kláštereckých novin
vyjde 4. července 2007

Smrky padly, ale Lidl vysadí nové stromy
chat,“ popisuje neradostné vyhlíd-
ky dnes už pokácených jehličnanů 
David Biem. Stromy byly navíc už 
příliš velké na to, aby bylo možné je 
přesadit na jiné místo. Příslušný 
odbor proto vyslyšel žádost 
společ- nosti Lidl 
a souhla- sil s jejich 

odstraněním. Podmínkou je ovšem 
náhradní výsadba, která čítá sedm 
buků červenolistých. Tři z nich 
musí Lidl vysadit přímo na místě 
původních smrků, pro další čty-
ři bude vybráno vhodné místo v 
jiných částech města. Lidl bude mít 
navíc na starost ozelenění nového 
kruhového objezdu.                                                              -lara-

Karta se obrací. Zatímco ještě před 
několika lety byla největším pro-
blémem zdejšího regionu vysoká 
nezaměstnanost a volné pracovní 
místo aby člověk pohledal, dnes jsou 
nedostatkovým zbožím právě kvali-
fi kovaní pracovníci. V novinách, na 
internetu i na výlohách prodejen se 
objevují nabídky práce, které jsou k 
dispozici i několik týdnů, aniž by se 
našel vhodný zájemce. Jev dříve neví-
daný, ale v budoucnu zřejmě stále 
častější. Příznivý vývoj nezaměstna-
nosti v našem městě a regionu totiž 
stále pokračuje. V květnu se míra 
nezaměstnanosti na Chomutovsku 
snížila na 10,9 procent. V porovná-
ní s celorepublikovým průměrem, 
který činil 6,4 procent, je to sice stále 
dost vysoké číslo, ale podíváme-li se 
na údaje z loňského roku, jedná se o 
výrazný pokrok. 
Situace v Klášterci je ještě příznivější. 
Míra nezaměstnanosti zde poklesla v 
květnu na pouhých 7,5 procenta, což 
je zhruba o 1 procento víc, než činí 
celorepublikový průměr. Dá se před-
pokládat, že díky novým pracovním 
místům na průmyslových zónách a v 
nově otevřených supermarketech Lidl 
a Tesco se situace ještě o trochu zlepší. 
Na průmyslových zónách v Klášterci, 

Kadani a Chomutově by mělo v roce 
2007 přibýt cca 660 pracovních míst.
Nabízí se ale otázka, zda se dá za 
současných „sociálních jistot“ oče-
kávat ještě nějaké razantní snížení 
nezaměstnanosti. Už nyní jsou v řadě 
fi rem z okolních průmyslových zón 
zaměstnávání ukrajinští nebo slo-
venští dělníci, protože mezi místními 
nezaměstnanými není o tuto práci 
příliš velký zájem. Problém s nedo-
statkem zaměstnanců řeší i majitelé 
místních obchodů. Často jsou nuce-
ni snížit své nároky na zaměstnance 
na minimum a na pozici, kterou by 
mohl dříve vykonávat jen člověk vyu-
čený v oboru, přijmou i osobu bez 
jakéhokoli vzdělání. 
Největší počet nezaměstnaných je 
mezi osobami se základním vzdělá-
ním. Ti tvoří téměř polovinu všech 
uchazečů registrovaných na chomu-
tovských pobočkách úřadu práce. 
Naopak nejvíce nabídek je určeno 
pro vyučené. V polovině června bylo 
na internetových stránkách integro-
vaného portálu Ministerstva práce a 
sociálních věcí k dispozici celkem 382 
volných pracovních míst pro vyučené. 
Na Chomutovsku je největší zájem 
o svářeče, elektrikáře a zámečníky. 
Žádaní jsou také zedníci, montážní 
dělníci nebo skladníci.                -lara-

Zastupitelé si museli úvodní body programu zopakovat
Ve čtvrtek 14. června se v sále kultur-
ního domu uskutečnilo v pořadí již 
4. zasedání kláštereckého zastupitel-
stva. Hned v jeho úvodu se vyskytly 
určité zmatky. Po zdlouhavé volbě 

17,0 % 15,1 % 11,8 % 7,5 %
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koupil od města před několika lety 
podnikatel Roman Tirpák. Objekt 
byl následně vyklizen a v zimě 2004 
dostal novou střechu. Tehdy se zdá-
lo, že proměna tohoto „strašáka“ v 
moderní penzion je otázkou několika 
málo měsíců. Pak se ale celý proces v 
důsledku několika nečekaných pře-
kážek zadrhl. Dlouhé rozhodování 
kláštereckého zastupitelstva způsobilo 
podle slov Romana Tirpáka zpoždění 
při podávání žádosti o krajskou dota-
ci. Protože nevyšel ani další pokus, 
zůstávají zatím veškeré plány pouze 
na papíře. Letos bude Roman Tirpák 
žádat o dotaci již potřetí. Otlučená 
fasáda, zazděná okna, zbytky lešení a 
stavebního materiálu - situace, která 
trvá už dva roky. Stav bývalého obyt-
ného domu a budoucího penzionu 
nevadí jen občanům. Jako červený 
hadr býka dráždí také mnohé zastu-
pitele. Naposledy směřovaly výtky k 
okolnímu nepořádku a téměř půlme-
trové trávě. „Řekl jsem panu Tirpáko-
vi, že jestli to nejpozději v pátek nepose-
ká, jak slíbil, tak se posekám já s ním,“ 
reagoval na připomínku zastupitele 
Ivana Dimuna starosta Houška. To, že 
starosta nemyslel svá slova úplně váž-
ně a že šlo spíše o nadsázku, bylo jasné 
zřejmě i panu Tirpákovi. Tráva kolem 
„domu hrůzy“ totiž raší vesele dál. 

pokračování na str. 5.

zapisovatelů, návrhové komise a 
ověřovatelů, která se provádí v úvo-
du každého zasedání, přišla opozice 
s připomínkou, že v programu není 
zařazen slib nových zastupitelů. 

Následovaly dohady, zda je tento bod 
jednání ze zákona automatický, nebo 
zda je třeba o jeho zařazení do pro-
gramu jednání nejprve hlasovat. K 
hlasování nakonec nedošlo. Poté, co 
oba noví zastupitelé Tomáš Šroubek 
a Ing. Vilánek složili slib, musela se 
ale opakovat celá úvodní procedu-
ra, neboť původní hlasování nových 
zastupitelů bylo neplatné. Proces 
hlasování vůbec činí některým zastu-
pitelům problémy a leckdy je nutné 
hlasování pro zmatečnost opakovat. 
Zapomenout stisknout hlasovací 
zařízení nebo si splést tlačítko je jev 
vcelku běžný, a to nejen na zasedá-
ních kláštereckého zastupitelstva.

pokračování na str. 2

Nezaměstnanost ve městě stále klesá



strana 2                                                                                                                                                                                                                                                   Klášterecké noviny č.13/2007

V úterý 5. června se v sále kultur-
ního domu uskutečnilo pravidelné 
shromáždění delegátů Stavebního 
bytového družstva Klášterec. Ve srov-
nání s tím loňským, na kterém se řeši-
ly převážně osobní spory odvolaného 
ředitele Jaroslava Krejsy, bývalého 
předsedy představenstva Bc. Kohouta a 
nově zvoleného předsedy Petra Aufa, 
bylo to letošní relativně klidné. I když 
pár sporných bodů se přeci jen našlo. 
V první části shromáždění delegáti 
schválili výroční zprávu o činnosti a 
hospodaření SBD za rok 2006, roční 
účetní závěrku, návrh na rozdělení 
hospodářského výsledku a návrh na 
roční odměny funkcionářů družstva. 
V následné diskusi řešili přítomní dele-
gáti hlavně vysoké daně, které musí 
družstvo ze svého zisku platit státu. 
Padaly nejrůznější návrhy na snížení 
daňového zatížení, ale žádný z nich se 
neukázal jako vhodný. Každý subjekt 
musí platit daně a jediná možnost, jak 
se jim když už ne zcela vyhnout, tak je 
alespoň snížit na minimum, je dostat 
se do ztráty. Tento způsob ale vede-
ní družstva striktně odmítlo, neboť 
by negativní hospodářský výsledek 
- byť pouze uměle vytvořený za úče-
lem snížení daní – vrhl na klášterecké 
družstvo špatné světlo. Mnohem těžší 
by pak bylo i případné získání úvěrů na 
plánované investiční akce. Družstev-
níci se tedy museli smířit s tím, že zisk 
znamená zároveň vyšší daně.
Dalším bodem programu byla volba 
volební komise pro volební období 
2008-2013 ve složení Ing. Potůček, 
pí Kosařová, p. Veselý, p. Krejsa, p. 
Ježek. Bez připomínek vzali delegáti 
na vědomí kontrolu usnesení z roku 
2006, zprávu představenstva družstva 
a zprávu kontrolní komise. Po vcelku 
bezproblémových bodech přišel ale 
na řadu návrh Bc. Kohouta, aby kon-
trolní komise prověřila, zda se tvrzení 
prezentovaná před rokem v Bulletinu 
bytového družstva Jaroslavem Krejsou 
o snaze nového vedení zavléct SBD pod 
Městskou energii zakládala na pravdě. 
Delegáti sice tento úkol pro kontrolní 
komisi odsouhlasili, ale pochybnosti 
o tom, zda je něco takového možné 
jednoznačně prokázat nebo vyvrátit, 
zůstávají. Podle některých delegátů 
tu tyto snahy byly, jiní něco takového 
kategoricky popírají. Výsledek šetření 
kontrolní komise by měl být zveřej-
něn v příští výroční zprávě. Podle Bc. 

Kohouta je nutné, aby bylo v celé věci 
jasno, neboť v roce 2008 končí volební 
období současného vedení družstva a 
to by mělo odcházet očištěné od nařče-
ní, které zaznělo z úst Jaroslava Krejsy.
V následující závěrečné diskusi přišlo 
na přetřes několik témat – družstevníci 
ignorující úklid svého patra, plánované 

Družstevníci se musejí smířit s tím, že ze zisků se odvádí daně
zateplování domů, aktualizace stanov 
družstva či absence zápisů z jednání 
představenstva na internetových strán-
kách družstva.
Příští rok pak čekají na klášterecké 
družstevníky volby orgánů družstva, 
které jej povedou v následujících pěti 
letech.                                                    -lara-

ANKETA
Rozhodněte o předplatném Kláštereckých novin

Mám zájem o předplatné Kláštereckých novin

ano ne

Jak jsem spokojen(a) s Kláštereckými novinami :

Čtu je pravidelně, jsem s nimi spokojen(a)

Čtu je jen občas, když na ně narazím 

Dávám přednost regionálním novinám

Co se děje ve městě mě nezajímá, klidně se bez nich 
obejdu

Co Vám v našich novinách chybí? Napište Vaše připomínky a nápady.

Vaše jméno, příjmení a adresa:

Tento anketní lístek zašlete na adresu : Redakce Kláštereckých novin,
Chomutovská 206, 431 51 Klášterec nad Ohří.

Vážení čtenáři,
Klášterecké noviny pro vás vychází již čtvrtým rokem a nás těší, že jejich čtenost má stále 
stoupající tendenci. Zaznamenali jsme také, že se na nás často obracíte s prosbou, zda-li by 
se naše noviny daly předplatit s tím, že by vám chodily přímo do vašich poštovních schránek. 
S předplatným to není tak úplně jednoduché, jak by se na první pohled mohlo zdát, a tak 
jsme si pro vás připravili tuto anketu, která nám pomůže zjistit, jak velký zájem o předplat-
né Kláštereckých novin je. Po její vyhodnocení uděláme případné kroky k tomu, abychom 
uspokojili vaši poptávku. Zároveň s touto anketou vám dáváme možnost vyjádřit svůj názor  
na Klášterecké noviny. Uvítáme vaše nápady i připomínky k jejich zkvalitnění.                  -rony-

 Říká se, že po pivu roste břicho. Jestli 
je toto přísloví pravdivé, raději necháme 
na znalcích zlatého moku. Jisté ale je, že 
po pivu rostou i svaly. To opět potvrdil 
jeden místní mladík, který se vydal na 
pivní procházku a po jejím úspěšném 
absolvování si svou sílu vybíjel na nově 
instalovaných informačních cedulích 
v okolí náměstí. Silák nyní bude muset 
uhradit vzniklou škodu a navíc obdrží 
pokutu. Snad svou přebytečnou energii 
příště využije účelněji.

Kam s ním? Tuto nerudovskou 
otázku určitě neřešil  jistý klášterecký 
občan. Ten jednoduše odpad ze své 
garáže vyvezl za město, kde neopráv-
něně založil skládku. Na otázku „kam 
s ním?“ je přitom jednoduchá odpo-
věď. No přeci do sběrného dvora, který 
je pro tyto účely zřízen a odpad se zde 
odebírá bezplatně. Původci skládky 
bude nyní uložena pokuta v maximální 
možné výši a nepořádek po sobě bude 
muset samozřejmě uklidit.
 Třináctiletá dívka řešila svůj splín v 

podobě neshody se svou matkou a pří-
telem nejméně vhodným způsobem. 
Za svou nejlepší přítelkyni si vybrala 
láhev vodky. Jejich přátelství bylo tak 
silné a družily se tak dlouho, až si spolu 
lehly ve vchodě panelového domu. To 
samozřejmě přišlo divné nájemníkům, 
kteří přivolali hlídku MP. Na místo byla 
přivolána také záchranná služba, která 
dívenku musela odvézt do nemocnice 
k vystřízlivění. MP v současné době 
zjišťuje, kdo dívence umožnil požití 
alkoholu. Ten bude za své počínání 
následně potrestán.
 Na služebnu MP oznámil občan, 

který projížděl městem po E-442/13 
z Perštejna, že spatřil dva Romy, jak 
lezou přes plot ze zahrady rodinného 
domu. Hlídka MP ihned vyrazila na 
místo a v prostorách staveniště kruho-
vého objezdu spatřila dva muže odpoví-
dající popisu. Po provedení nezbytných 
úkonů bylo zjištěno, že pánové dostali 
chuť na třešně, tak si je jednoduše natr-
hali. Vůbec jim ale nepřišlo divné, že si 
pro ně zašli na cizí pozemek. 

Velitel MP Petr Hörbe

MP informuje

Od neděle 10. června platí nový jízdní 
řád Českých drah. Je to už druhá pláno-
vaná - a jak dráhy uvádějí spíš kosme-
tická - úprava. Rozsah spojů se nemění, 
časy se posunuly o několik minut. Platí 
také nový typ síťových jízdenek. Změni-
ly se hlavně odjezdy a příjezdy některých 
regionálních vlaků. Cestující musí v pěti 
krajích počítat s minutovými posuny 
odjezdu vlaků, v některých regionech se 
dočkají nových zastavení. Nejvíce změn 
připadá na Ústecký a Karlovarský kraj. 
Po půlroční odmlce se dočká obnove-
ní dopravy alespoň o víkendech trať 
Kadaň - Poláky, kde si vlaky místo kraje 
objednal svazek místních obcí.

Od podzimu citelně zlevní registra-
ce internetových domén .cz ze sou-
časných 400 na 190 korun. Sdružení 
CZ.NIC oznámilo od 1. října snížení 
velkoobchodní ceny registrace. Od 
tohoto poplatku se odvíjí cena, kterou 
registrátoři domén .cz účtují konco-
vým zákazníkům. Razantní snížení 
velkoobchodní ceny registrace domény 
CZ je možné díky přechodu na nový a 
podstatně efektivnější systém pro sprá-
vu domény CZ, který bude provozovat 
přímo CZ.NIC. Cena roční registrace 
by mohla na podzim pro konečného 
zákazníka klesnout pod 300 korun 
bez DPH ze současných zhruba 500 
korun. Samotný přesun více než 300 
tisíc domén do nového systému se 
uskuteční mezi 29. zářím a 1. říjnem. 
Uživatelů se změna nedotkne. V Česku 
je registrováno téměř 320 tisíc domén s 
koncovkou .cz.

Mělo by vás zajímat

 

Výbor pro národnostní menšiny vzni-
kl na základě usnesení ustavujícího 
Zastupitelstva města Klášterce nad 
Ohří z listopadu 2006 jako iniciativní a 
kontrolní orgán zastupitelstva. Výbor 
plní úkoly, kterými jej pověří zastupitel-
stvo města, a úkoly, které vyplývají jak z 
Listiny základních práv a svobod, tak z 
Rámcové úmluvy Rady Evropy o ochra-
ně národnostních menšin. 
Listina základních práv a svobod říká, 
že určujícím kritériem národnosti jedin-
ce není ani mateřská řeč, ani jiné na vůli 
člověka nezávislé hledisko, jakým je 
např. barva pleti nebo národnost rodi-
čů. Každý má právo svobodně rozho-
dovat o své národnosti a příslušnost 
ke kterékoli národnostní nebo etnické 
menšině nesmí být nikomu na újmu. 
V roce 2001 proběhlo v rámci celé 
republiky sčítání lidí, domů a bytů. I 
obyvatelé našeho města dostali tak 
možnost přihlásit se svobodně ke 
své národnosti. K datu 1.3.2001 měl 
Klášterec nad Ohří podle provedené-
ho sčítání 15.891 obyvatel. Z tohoto 
počtu se přihlásilo ofi ciálně k jiné 
národnosti než české 1.231 občanů: 
k národnosti slovenské se hlásilo 
555 občanů, k národnosti německé 
186 občanů, k národnosti polské 27 
občanů a k národnosti  romské 22 
občanů. Právo nepřihlásit se k žádné 
národnosti využilo 428 občanů. 
Za uplynulých šest let se tento počet 
příchody a odchody občanů zajisté 
změnil, přišly nové národnosti, které 
se začlenily mezi naše spoluobčany a 
naplnily defi nici o menšinách, které 
jsou charakterizovány jako skupina 
občanů vytvářejících početní men-
šinu v nedominantním postavení, 
vybavenou etnickými, náboženský-
mi nebo jazykovými rysy, které je 
odlišují od většiny obyvatelstva. Soli-
darita většinové společnosti by měla 
směřovat k zachování jejích kultury, 
tradic, náboženství nebo jazyka.
Ve smyslu přijatého statutu nově 
zřízeného Výboru pro národnostní 
menšiny směřujeme svoji činnost k 
podpoře vzájemného dialogu mezi 
majoritní společností a menšinami, k 
ochraně kulturní různorodosti národ-
ních a etnických menšin, k ochraně 
památek odlišných kultur a v nepo-
slední řadě k podpoře kulturní a klu-
bové činnosti národnostních menšin.
Protože chceme připravovat a před-
kládat zastupitelstvu města koncepční 
materiály, stanoviska a návrhy týkající 
se podpory vzniku občanských inici-
ativ a rozvoje kultury národnostních 
menšin, obracíme se na Vás, vážení 
spoluobčané, se žádostí o podněty a 
náměty pro rozvoj aktivit na úseku kul-
tury občanských sdružení.
Naše tajemnice pí Ivana Čermáková 
ze sociálního odboru MěU ráda přijme 
Vaše podněty pro činnost Výboru. 

Horst Kotouč
předseda Výboru

pro národnostní menšiny

Po trochu delším úvodu došlo na 
tradiční informace vedení měs-
ta. Starosta informoval přítomné 
zastupitele o probíhajících jed-
náních s Lesy České republiky o 
pozemcích na Alšovce, kde měs-
to plánuje vybudování lyžařské-
ho areálu. Bez větších problémů 
proběhla podle starostových slov 
kolaudace lázní a historického cen-
tra. Na dobré cestě je také příprava 
cyklostezky propojující Kadaň s 
Kláštercem. Slíbené 4 miliony od 
Skupiny ČEZ má město už téměř 
v kapse. Konečné rozhodnutí by 
mělo padnout na jednání vedení 
ČEZu 27. června. V nejbližší době 
by mělo být jasno také v tom, zda 
město získá 5 milionů na 2. eta-
pu regenerace sídliště Panorama. 
Konec měsíce přinese navíc roz-
hodnutí v případě podané žádosti 

o dotaci na cukrárnu a nafukovací 
tenisovou halu v areálu lázní.
Starosti dělá městu naopak stav 
nového dětského hřiště za Dlou-
hou ulicí. „Stavební fi rmu tu 
bohužel předbíhá devastace zaří-
zení,“ komentoval neutěšenou 

situaci ještě nedokončeného hřiště 
starosta Houška. Devastace pletiva 
potkala zase opravené hřiště v are-
álu ZŠ Školní.
V současné době probíhají jedná-

ní s místním farářem, který přišel 
s návrhem zřídit v hřbitovním 
kostele Panny Marie Utěšitelky 
smuteční síň, která městu citelně 
chybí. 
Zastupitele zajímal také osud kru-
hové pece, která stojí v blízkosti 

obchodního centra Chomutov-
ská. Jakýsi památník připomínají-
cí původní pec je v dost špatném 
stavu a je už spíš pro ostudu. Ing. 
Stehlík ujistil přítomné, že na 

opravu pece by mohlo dojít v příš-
tím roce.
Dlouze se debatovalo o osudu láz-
ní, kde je třeba vybudovat lázeňský 
hotel. Zatím není zcela jisté, zda s 
jeho výstavbou bude muset začít 
město, nebo zda se podaří v blízké 
době vybrat vhodného investora, 
který by byl zároveň provozova-
telem celých lázní. I nadále trvá 
zájem města o přilehlé pozemky 
pod kopcem Šumná, kde by moh-
lo v budoucnu vyrůst například 
golfové hřiště. To ale není podle 
místostarosty Stehlíka prioritou 
města. Stejně dobře může ten-
to prostor sloužit cykloturistice, 
hypoturistice nebo jiným volnoča-
sovým aktivitám. V zájmu města 
je hlavně to, aby lukrativní území 
neskončilo v rukách spekulantů s 
pozemky.
V závěru jednání zastupitelstva 
došlo na dvě významná hlaso-
vání – o osobě nového radního a 
o dodatku ke smlouvě o prodeji 
ploch C5 a C6 v průmyslové zóně 
IP Verne developerské společnosti 
CENTREPOINT VERNE. Obě-
ma těmto záležitostem věnujeme 
samostatný článek.                 -lara-

Střípky ze zasedání zastupitelů města Klášterce nad Ohří

Výbor pro národnostní menšiny

by uvítal spolupráci s občany
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O tom, jestli bude mít město Klášterec 
vlastní muzeum o své historii, se mluví 
již delší dobu. Po různých debatách, zda 
to není zbytečné, když máme muzeum 
porcelánu a na prohlídkách se historie 
města zmiňuje, se nakonec radní přiklo-
nili k onomu magickému slůvku „ano“. 
Klášterec má bohatou historii, kterou je 
potřeba prezentovat nejen turistům, ale i 
„domácím“, kteří ve městě žijí a z různých 
důvodů ji neznají.  Muzeum tedy „ano“, 
otázkou však zůstává, kdy a také kde 
vlastně bude. Že se vybuduje v prosto-
rách kláštereckého zámku, už je jisté, ale 
i když se zámek zdá prostorný, není jed-
noduché v něm vyčlenit reprezentační 
místnost nebo místnosti, které by tomu-
to záměru odpovídaly. Dalším neméně 
důležitým kritériem je, jaké exponáty a 
materiály bude mít muzeum k dispozici, 
tedy čím se bude návštěvníkům chlubit. 
To vše vedlo ředitele zámku Mgr. Václava 
Zajíce k uspořádání výstavy pod názvem 
Budujeme muzeum historie města, jejíž 
vernisáž proběhla minulý pátek v galerii 
Th un. Možná za to mohlo tropické letní 
počasí, že se na vernisáži sešlo dohroma-
dy jen 5 návštěvníků a jeden pes. Možná 
je na vině i slabá propagace výstavy a 
určité nejasnosti v datu jejího zaháje-

Na základní škole v Petlerské 
ulici ukončili v minulém týdnu 
preventivní celorepublikový pro-
jekt s názvem „Ajaxův zápisník“, 
kterého se zúčastnili žáci 2. a 3. 
tříd  této školy pod odborným 
dohledem praporčice Evy Holic-
ké z klášterecké policie ČR. 
Do tohoto projektu se z této ško-
ly ve školním roce 2006/2007 
přihlásilo přibližně 100 dětí, což 
není málo. Praporčice Eva Holic-
ká, která má na starosti prevenci 
kriminality mládeže, oslovila na 
začátku školního roku všechny 
klášterecké školy a záleželo na 
rozhodnutí ředitelů a pedagogů, 
zda se do tohoto projektu zapojí.
O co v Ajaxově zápisníku, který 
vymysleli sokolovští policisté, 
vlastně jde?  Žáci mají možnost 
po celou dobu školního roku 
pracovat se sešitem, který je roz-
dělen na 10 témat. Děti pracují 
s tímto (velice hezky ilustrova-
ným) sešitem v prvouce, ale i 
doma s rodiči. Během celého 
školního roku se seznamují a 
učí se řešit situace, s kterými se 
v běžném životě mohou setkat. 
Ať už je to znalost některých 
pravidel silničního provozu, pra-
videl chování z hlediska vlastní 
bezpečnosti nebo různé život-

ní. Ale ani tento fakt nevyvedl ředitele 
Zajíce z rovnováhy a svým hodinovým 
výkladem seznámil hrstku návštěvníků s 
plány a představami o tom, jak by mělo 
muzeum v budoucnu vypadat. Vystave-
no bylo několik exponátů, ale jak ředitel 
zámku podotkl, město o mnoho unikátů 
přišlo nejen tím, že několikrát v minu-
losti vyhořelo, ale zámek neodolal ani 
mnoha nájezdům loupeživých skupin, 

ať už to bylo po válce, nebo po sametové 
revoluci. Existují však různé cennosti, 
které sice nejsou ještě majetkem zámku, 
ale je zmapováno, kde se nachází a měs-
to vyvine úsílí k jejich navrácení. Nemé-
ně důležité je také to, že sami občané 
mohou přispět do sbírky nového muzea, 
pokud vlastní nějaký unikát a budou ho 
chtít muzeu věnovat. Výstava potrvá až 
do 12. srpna.                                       -rony-

ní nástrahy v podobě špatného 
kamaráda nebo návykové látky, 
alkoholu i cigaret. Mohou se také 
seznámit s prací policie.
Odměnou za celoroční snažení 
pro druháky a třeťáky ze ZŠ Petler-
ská bylo závěrečné dopoledne s 
policisty, kteří si pro ně připravili 
nejen ukázky výstroje a výzbroje, 
ale děti si mohly prohlédnout z 

blízka třeba služební vůz policie 
nebo si nechat sejmout otisky 
prstů. A dostaly také to nejcen-
nější, co jim bude jejich snažení 
nejvíce připomínat - plyšového 
psa Ajaxe, kterého z rukou Evy 
Holické převzala učitelka Draho-
míra Rešlová.                     -rony-

Plyšový Ajax jim bude připomínat spolupráci s policisty 

Když se letos v dubnu konala oblí-
bená přehlídka mateřských škol 
pod názvem Klášterecké jaro, nebyl 
to  jen další z ročníků, ale zároveň 

také oslava významné události v 
historii kláštereckých mateřských 
škol. V roce 1907 – tedy přesně 
před 100 lety – zřídila hraběnka 

Kristina Th unová v našem měs-
tě první mateřskou školu, kte-
rou fi nancovala až do své smrti v 
roce 1937. A protože se podobné 
výročí musí řádně oslavit, ke Kláš-
tereckému jaru přibyla další část 
oslavy, kterou byla výstava prací 
dětí z mateřských škol v sala terre-
ně. Vernisáž této výstavy se kona-
la 7. 6. v dopoledních hodinách. 
Upřímně řečeno trochu zarážející 
bylo, že se odehrála nejen v tento 
čas, bez rodičů, ale hlavně bez dětí, 
které se na této výstavě podílely 
svými pracemi a bez kterých by 
mateřské školy pozbyly absolutně 
na svém významu. 
Škoda také, že výstava trvala jen tři 
dny. Ten, kdo ji nestihl, může jen 
litovat, protože práce dětí byly  krás-
né a bylo na co koukat.           -rony-
 Klášterecká radnice pohledem dětí 

       z mateřské školy

100 let mateřských škol připomíná výstava na sala terreně 

Pokud vlastníte nějaký exponát vztahující se k městu, můžete ho věnovat muzeu 

 Ředitel zámku Mgr. Václav Zajíc a senátor PaedDr. Václav Homolka zapózovali 
       před praporem kláštereckých ostrostřelců, který nechal zrenovovat Dr. Kynčil.

Na program jednání kláštereckého zastupitelstva se více než po roce znovu dostal 
prodej pozemků v lokalitě C5 a C6 na průmyslové zóně Verne developerské společ-
nosti CENTREPOINT VERNE, a.s. První část „céček“, konkrétně pozemky v loka-
litě C1-C4, získala společnost od města již počátkem roku 2006 za kupní cenu 24,8 
milionů korun. Zároveň s tímto prodejem schválili zastupitelé také uzavření smlou-
vy o uzavření budoucí kupní smlouvy na plochy C5 a C6. Některé zdejší pozemky 
jsou ale stále ještě ve vlastnictví Pozemkového fondu České republiky. Klášterec je 
musí nejprve od státu získat a teprve následně je může prodat developerovi. Podle 
znění smlouvy o smlouvě budoucí by se měly plochy C5 a C6 stát majetkem společ-
nosti CENTREPOINT VERNE do července letošního roku. Pokud město termín 
nestihne, hrozí mu pokuta 5 milionů korun. Výši sankcí kritizovali někteří opoziční 
zastupitelé již při loňském projednávání. Tehdy se ale zdálo, že rok a půl je pro nut-
ný převod pozemků ze státu na město dostatečně dlouhá lhůta. Jednání se státem se 
ovšem vlečou a zdá se, že termín červenec 2007 se stihne jen tak tak. Poslední krok k 
podepsání řádné kupní smlouvy mezi městem Klášterec a Pozemkovým fondem by 
měl být učiněn 21. června. Město přijde nákup těchto pozemků na 4 miliony korun. 

Během čtvrtečního zasedání kláštereckých zastupitelů přišla na pořad jed-
nání také očekávaná volba nového člena rady města. Dosavadní radní Mgr. 
Jiří Jedlička se vzdal začátkem června svého zastupitelského mandátu, čímž 
zároveň přestal vykonávat funkci radního. Zastupitelem za stranu Volba pro 
město se místo něj stal první náhradník Tomáš Šroubek. Jako kandidáta na 
post radního ho v závěru jednání zastupitelstva navrhl Karel Pech (KSČM). 
Proti tomu byl ale opoziční zastupitel Jaroslav Krejsa (Pravy Blok), podle kte-
rého by se měl stát radním člověk zvolený lidmi a ne nějaký náhradník. Navr-
hl proto jako protikandidáta Jiřího Oudu. Ten ovšem kandidaturu nepřijal a 
zastupitelé tak hlasovali pouze o Tomáši Šroubkovi. Ten byl následně hlasy 
všech jedenácti přítomných koaličních zastupitelů zvolen. 
Jak nám prozradil sám novopečený radní, změny ve složení vedoucích orgánů 
města měly být ale původně mnohem větší. „Město Klášterec čeká období nároč-
ných investic. Je třeba se zaměřit na  infrastrukturu na sídlištích: chodníky, silnice, 
hřiště, máme před sebou zprovoznění lázní, plánuje se kompletní rekonstrukce kul-
turního domu, v nejbližší době snad obdržíme pětimilionovou dotaci na druhou 
etapu revitalizace sídliště Panorama...Je to mnoho úkolů a pro město by bylo jistě 
lepší, kdyby tu fungovala koalice se silnějším mandátem, než je současných dva-
náct hlasů,“ sdělil nám Tomáš Šroubek důvody, které vedly k zahájení jednání 
se zastupiteli za ČSSD. „Rozhodně nešlo o přípravu žádného puče. Naší snahou 
bylo přizvat ČSSD za určitých podmínek do koalice a podělit se s ní o rozhodovací 
pravomoci, ale i o následnou zodpovědnost. Při prvním jednání padla z naší strany 
nabídka na jeden post radního, k čemuž by mohla v budoucnu přibýt pro člena 
ČSSD i funkce druhého neuvolněného místostarosty. Starosta Houška, který byl 
toho času v zahraničí, byl o probíhajících jednáních s ČSSD informován. Nejprve se 
zdálo, že je domluva možná, pak ale přišli zástupci ČSSD s pro nás nepřijatelnými 
požadavky – například na post starosty. Proto nakonec k dalším změnám nedošlo,“ 
vysvětluje Tomáš Šroubek důvody, proč je ČSSD i nadále v opozici. 
Podle Tomáše Šroubka se již další jednání zřejmě konat nebudou, protože se sou-
časným vedením klášterecké ČSSD jsou nekonstruktivní a nikam nevedou. Sou-
časné složení koalice zřejmě zůstane zachováno až do konce volebního období. 
Stávající koalice by měla podle nového radního připravit během léta něco jako 
programové prohlášení, ve kterém by stanovila priority pro následující roky. 
Stejně důležité, ne-li ještě důležitější bude pak rozhodnutí, z jakých prostředků 
jednotlivé investiční akce fi nancovat. Kromě peněz za prodej městských bytů a 
pozemků na IP Verne jsou to hlavně nejrůznější dotační tituly, které vyžadují 
náročnou projektovou přípravu. Příprava kvalitních projektů bude proto i nadále 
jednou z priorit města.                                                                                                   -lara-

Aby to nebylo tak jednoduché, situace se zkomplikovala ještě o trochu víc. Protože 
došlo k drobným změnám ve výměře jednotlivých parcel určených k prodeji spo-
lečnosti CENTREPOINT VERNE, museli zastupitelé o jejich prodeji znovu hlaso-
vat. To, co se zdálo být jen formalitou, skončilo fi askem. Přestože zastupitelé prodej 
schválili už v lednu 2006 (i když jen velmi těsně), strhla se v sále kulturního domu 
bouřlivá diskuse. Opoziční zastupitelé nebyli nejprve spokojeni s tím, že vlastně 
schvalují prodej pozemků, které v tuto chvíli ještě nejsou ve vlastnictví města. K jejich 
názoru se přidali i někteří zástupci koalice. Usnesení bylo proto po dohadovacím 
řízení upraveno v tom smyslu, že zastupitelé schvalují prodej pozemků v okamžiku, 
kdy se stanou majetkem města. Při následném hlasování ale opoziční zastupitelé pro 
prodej pozemků za 42 milionů korun ruku  nezvedli. To by za normálních okolností 
ničemu nevadilo, neboť koalice disponuje nadpoloviční většinou hlasů. Přestože se z 
jednání omluvil Ing. Marek, bylo zde stále ještě jedenáct koaličních zastupitelů. Stalo 
se ale něco neuvěřitelného. PaedDr. Homolka toto důležité hlasování zmeškal a pro 
prodej tak nehlasovala potřebná nadpoloviční většina přítomných zastupitelů.
Protože se město chce za každou cenu vyhnout pětimilionové sankci, musí starosta 
svolat v nejbližší možné době mimořádné jednání zastupitelstva, kde bude prodej 
pozemků v lokalitě C5 a C6 společnosti CENTREPOINT VERNE, a.s. s největší 
pravděpodobností již schválen.                                                                                         -lara-

 Počítačová studie podoby budoucího průmyslového areálu na plochách „C“

Situace s prodejem ploch „C“ se kvůli výsledku
hlasování zastupitelů města nepříjemně zkomplikovala

Novým radním města se stal Tomáš Šroubek

Fotogalerii najdete na www.klnoviny.cz
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Štěpán Kosnar

Tomáš Váša

Hana Šimáková

Město přivítalo nové 
občánky

Jakub Pala

Viktorie Kubínová

3. ročník festivalu Klášterecké hudební 
prameny už pomalu klepe na dveře. 
Do jeho zahájení v úterý 3. července 
zbývají necelé dva týdny. V minulých 
dnech se proto naplno rozjela propaga-
ce festivalu. Po celém městě se objevily 
plakáty a na zámku proběhla ofi ciální 
tisková konference. Přítomní novináři 
se z úst zástupců vedení města, ředitele 
kláštereckého zámku a spolupořadate-
le festivalu Jaroslava Svěceného dozvě-
děli vše důležité o historii hudebního 
festivalu, o jeho letošním programu i o 
doprovodných houslových kurzech. O 
ty byl letos mimořádný zájem, pořada-
telé festivalu museli dokonce dvě desít-
ky uchazečů odmítnout. 
Lektoři Jaroslav Svěcený a Dana Vla-
chová se budou v prostorách klášte-
reckého zámku intenzivně věnovat 
dvaceti kurzistům ze základních umě-
leckých škol a konzervatoří nejen z 
Čech, ale i z Německa. Kurzy nejsou 
určeny úplným začátečníkům ale těm, 
kteří chtějí svou hru na housle pod 

vedením zkušených houslistů zdoko-
nalit. Věk zájemců o houslové kurzy 
v Klášterci není zatím nijak omezen 
a volnost panuje i ve výběru procvi-
čovaných skladeb. Vyvrcholením 
pětidenních kurzů bude závěrečný 
festivalový galakoncert, na kterém se 
představí vybraní účastníci meziná-
rodního kurzu spolu s Jaroslavem Svě-
ceným, Danou Vlachovou a komor-
ním orchestrem Virtuosi Pragenses.
Většina večerních koncertů se usku-

teční na nádvoří kláštereckého zámku, 
pouze vystoupení kytaristy Lubomíra 
Brabce se odehraje v kostele Nejsvě-
tější Trojice, se kterým se počítá i pro 
případ nepříznivého počasí jako s tzv. 
mokrou variantou. Rezervace a před-
prodej na jednotlivé koncerty probíhá 
od 15. června do 2. července v Turistic-
kém informačním centru. Cena jedné 
vstupenky činí 150 korun. Výjimkou je 
opět koncert Lubomíra Brabce, který 
stojí 250 korun.                                 -lara-

Do začátku hudebního festivalu zbývá 14 dní
Kde se hraje folk, tam je Pepa Štross. A 
kde je Pepa Štross, tam je zaručené, že je 
o zábavu postaráno. Nebylo tomu jinak 
ani na prvním folkovém odpoledni v 
Perštejně, které by se dalo přirovnat ke 
klášterecké Folkové Evže v jejím let-
ním podání. Tento první ročník však 
nevznikl z jeho iniciativy, jak by se zdá-
lo být u Pepy logické. Nápad uspořádat 
přehlídku folku a country pod širým 
nebem pochází z hlavy jiného příznivce 
této muziky. Ten, kdo měl prsty v jeho 
zrodu, byl starosta Perštejna Ing. Pavel 
Štětina. Pepa Štross si nově se zrodivší 
festival vzal pod svá křídla ze dvou 
důvodů. Za prvé je folkař tělem i duší 
a za druhé je perštejnským rodákem. 
Akorát, jak sám několikrát podotkl, 
jediným problémem bylo, jak ho správ-
ně nazvat. „Perštejnská štětina“ zřejmě 
neprošel „cenzurou“, a tak prozatím 
tento nový festiválek zůstal u svého 
skromnějšího názvu Perštejnské folko-
vé odpoledne. Co se ale týče programu, 
zde šla skromnost stranou. Zahájila ho 
countrybluegrassová kapela Album z 
Chomutova a hned po ní nastoupila 
Kvinta Litvínov. Kdo byl letos na Fol-
kové Evže a měl možnost Kvintu slyšet, 
ví, že ač se na domácí scéně nepohybuje 
dlouho, patří už mezi špičky. Dalo by se 
s nadsázkou říci, že opakem je další lit-
vínovská kapela s netypickým názvem 
Pět oříšků pro Popelku, která celé odpo-
ledne uzavírala. Tato kapela pod vede-
ním Jaroslava Popelky je na folkové scé-
ně už dlouhá léta, a přesto je podle Pepy 

Štrosse tak trochu nedoceněná. Jak 
však všichni přítomní v Perštejně sly-
šeli, určitě neprávem. Jejich vystoupení 
bylo totiž možné hodnotit jedním slo-
vem - fantazie. To, co předvedli, prostě 
nemělo chybu a Klášterečáci se mají v 
únoru příštího roku na co těšit, protože 
„Oříšci“ budou hosty na Folkové Evže. 
Program ještě doplnili svým vystou-
pením Pepa Štross a kadaňský Martin 
Šíl. Do Perštejna tak podle programu 
nedorazil jediný Jirka z Jirkova.
Perštejn tak má svůj folkový festival a 
příznivci této muziky si pro něj mohou 
rezervovat místo ve svém kalendáři. I 
když nebyl úplně bez chybičky - „Pepo, 
ta propagace opět nějak drhla“-, počasí 
vyšlo skvěle, nálada byla perfektní a fol-
kaři se bavili. Tak za rok zase v Perštejně 
na shledanou.                                     -rony-

Bylo krásné, májové 
ráno – čtvrtek 24. květ-
na. My obyvatelé naše-
ho domova pro seniory 

jsme se chystali na výlet do chomutov-
ského zooparku. 
Počasí nám přálo, a tak všechny oba-
vy z toho, zda vše zvládneme, pomalu 
mizely. V půl deváté jsme nastoupili do 
dvou ekobusů, které pro nás přijely.
Bylo nás celkem 32, z toho 13 vozíč-
kářů s doprovodem. Se mnou šla paní 
Marie Čechurová. Na místo jsme 
dorazili po deváté hodině. Rozešli 
jsme se v zooparku, takže každý šel 
jiným směrem. Bylo to nádherné. 
Ptáci na souši i ve vodě, tuleni, med-
vědi, příroda kolem, všechno kvetlo, 
zkrátka silný zážitek.
Lokálka Amálka vozila děti z MŠ. Úžas-

ný byl i Safari expres, ten jezdil mezi 
volně vypuštěná zvířata. Z různých 
přírodních výtvorů se mi nejvíce líbila 
pavučina udělaná z větví, připomínala 
mi Hobita z Tolkienovy knihy. Zkrátka 
byl to nádherný výlet. Všem se líbil.
Chtěla bych touto cestou poděkovat 

všem sestřičkám, rehabilitační sestře, 
pracovníkům ergoterapie, zkrátka 
všem, kteří se o nás starali. Poděko-
vání patří také paní ředitelce a celé-
mu vedení domova pro seniory.

Miloslava Gieblová
obyvatelka Domova pro seniory

Klášterečtí senioři si užívali návštěvu zooparku v Chomutově
PŘIŠLO NA NAŠI ADRESU

 Lokálka Amálka

Ve čtvrtek 31. května k nám do 
knihovny zavítala milá návštěva. Paní 
spisovatelka IVONA BŘEZINOVÁ 
spolu se svými žáky literární aka-
demie. Na předčítání z jejich knihy 
hororů přišlo dobrovolně (!!) více než 
dvacet odvážlivců. Ve stylovém horo-
rovém prostředí, které jsme v knihov-
ně vytvořili, si zájemci vyslechli tři z 19 
hororů z knihy „Zuby nehty“. Určitě 
nebyli zklamáni, předčítání, spisova-
telka i mladí autoři byli skvělí. Jenom 
jestli se teď naši čtenáři nebudou bát 
vlézt do vany…chi chi chi     -M. Biša-

ZUBY NEHTY aneb HORROR V KNIHOVNĚ

Prázdninový tábor najdete i ve městě
Dva měsíce prázdnin je ten správ-
ný čas, na který se těší všichni děti 
školou povinné. Ti, kterých už se 
to léta netýká, jen s nostalgií vzpo-
mínají na ty krásné časy. Naopak 
pro některé z dospěláků se oněch 
vysněných 62 dnů stává spíše stra-
šákem.
Dva měsíce volna je dlouhá doba 
na to, jak své ratolesti zaopatřit a 
zabavit. Mnoho z nich stráví pří-

jemných pár dnů s rodiči na dovo-
lené u moře nebo s kamarády na 
táboře. Na řadu přijdou určitě i 
babičky a dědové. Ale ne všechny 
děti mohou toto využít. Pro ty, 
které musí zůstat o prázdninách 
z jakéhokoli důvodu doma a hle-
dat si zábavu ve městě, si připra-
vil Dům dětí a mládeže Volňásek 
opět tzv. „Příměstský tábor“. Ten 
bude mít letos dva turnusy: 1. tur-
nus 9.července až 13. července a 2. 
turnus 20.srpna až 24. srpna. 
Jak už si měly některé děti možnost 
vyzkoušet, nejde o klasický tábor 
se spaním ve stanech. Děti budou 
přespávat doma a DDM pro ně 
bude pořádat každý den zajímavé 
výlety a zájmovou činnost. Děti 
se mohou těšit například na náv-
štěvu Aquaparku, výlet do Karlo-
vých Varů, pěší výlet do Perštej-
na, Kadaně, na hrad Lestkov, na 
Šumnou apod. Poplatek, z kterého 
bude hrazeno vstupné a jízdné, 
činí 40,- Kč na den. Děti se mohou 
zúčastnit celého turnusu příměst-
ského tábora nebo jen vybraného 
dne. DDM nezajišťuje pro děti 
stravování, a proto si musí každé 
dítě přinést jídlo na celý den.
Kdo má o tento tábor zájem, musí 
dítě do 25. června předem přihlá-
sit. Písemná přihláška je k dispozi-
ci v DDM Volňásek, kde se dozvíte 
bližší informace.                   -rony-

V Perštejně na koupáku si dali dostaveníčko folkaři

 Pepa Štross

 Litvínovská kapela Pět oříšků pro Popelku

Fotogalerii najdete na www.klnoviny.cz
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Návštěvník města, který se k nám z 
jakéhokoli důvodu rozhodne přijet 
nikoli autem ale po železnici, se ihned 
po vystoupení z vlaku seznámí s další 
ostudou města. Klášterecké nádraží 
není ani moderní, ani malebné. Je jen 
zanedbané. Ještě v horším stavu než 
samotná budova nádraží je menší dům 
naproti. Ani se nechce věřit, že zdejší 
stanice získala na přelomu 40. a 50. let 
minulého století několik ocenění jako 
nejupravenější stanice v okolí. Současní 
vlastníci – České dráhy a Správa želez-
niční dopravní cesty – zřejmě nemají 
na nějakou výraznější rekonstrukci 
svých objektů peníze. Stačí se ale troš-
ku projet vlakem po republice a hned je 
jasné, že zdejší nádraží a jeho bezpro-

střední okolí je na tom ještě relativně 
dobře. Stačí přejít koleje a po několika 
desítkách metrů stojíme před dalším 
chátrajícím objektem. Budova bývalé 
mateřské školy Union, kterou vlastní 
podle výpisu z katastru nemovitostí 
Jana Zeibichová, by si také zasloužila 
přinejmenším novou fasádu. Na první 
pohled je zřejmé, že by to mohla být 
vskutku reprezentativní architektonic-
ká památka.
Dalším „klenotem“ je dům v Nerudově 
ulici. Není sice tak na očích jako třeba v 
úvodu zmíněný dům u Plusu, ale umís-
tění jen pár metrů od nově opraveného 

náměstí je také krajně nešťastné. Dům 
odkoupilo město společně s bývalým 
kovomatem od soukromého vlastní-
ka. Protože památkáři nepovolili jeho 
demolici, musí město vymyslet, jak s 
nově nabytým majetkem naloží. Na 

odboru realizace investic, strategického 
plánování a evropských záležitostí se v 
současné době zpracovává projekt na 
jeho další využití. Náklad-
ná rekonstrukce bude nej-
spíš hrazena prostřednic-
tvím některého dotačního 
programu. 
Lokalitou, na kterou se v 
poslední domě zaměřila 
pozornost města i dalších 
subjektů, je sídliště Pano-
rama. V loňském roce zde 
proběhla 1. etapa revita-
lizace, která zahrnovala 
kompletní rekonstrukci ulice Školní. 
Průběžně probíhá také oprava části 
„obchodního centra“, které vlastní spo-

lečnost JZ REALITY, s.r.o. 
Jana Zavadila. V letošním 
roce se s největší pravdě-
podobností uskuteční 2. 
etapa revitalizace sídliště, 
ve které přijde na řadu část 
ulice Budovatelská. Ofi ci-
ální výsledky ještě nejsou 
známy, neofi ciálně se ale 
hovoří o tom, že město 
pětimilionovou dotaci na 
zmíněnou investici získalo. 

Stavební bytové družstvo 
navíc plánuje pro tento rok 
zateplení tří svých věžáků. 
Posledním „kazem na 
kráse“ tak zřejmě zůstane 
Společenský dům, kde 
sídlí městská knihovna. 
Majitelem tohoto již dost 
zchátralého objektu je 
město. I tato část Pano-
ramy by si jistě obnovu 
zasloužila. Kdy a jak pro-
běhne, je ale zatím ve hvězdách. Vše 
samozřejmě záleží na fi nančních mož-
nostech města a na jeho prioritách. 

Kromě již existujících pro-
blematických objektů jsou 
tu ještě další, které by se v 
budoucnu mohly problé-
mem teprve stát. Jedním 
z nich je bývalá ubytovna 
klášterecké porcelánky, 
kterou před časem koupila 
pražská společnost NEU 
leasing, a.s. Místo dekla-
rovaných startovacích 
bytů pro mladé rodiny je 

zde ubytovna, kde zatím našlo útočiště 
na 150 sociálně slabých občanů nejen 
z Klášterce. Podle místostarosty Ing. 
Stehlíka i starosty Houšky se situace v 
okolí ubytovny zhoršila a městská poli-
cie musí provádět v této lokalitě časté 

kontroly. Hledá se proto způsob, jak 
vše v co nejkratší době vyřešit. Jednou 
z možností je i odkup budovy. Bude ale 

záležet na ceně, kterou by její vlastník 
případně po městu požadoval. 
Ve městě se nachází i další dlouhodobě 
nevyužívané objekty. Jedním z nich je 
vila v Nádražní ulici, kde sídlila v 90. 
letech Kreditní banka. Když fi nanč-
ní ústav zkrachoval, usídlilo se zde 
načas  Živnostenské spořitelní a úvěrní 
družstvo. Ani jeho osud ale nebyl šťast-
nější. Budova je proto již několik měsí-
ců v nabídce realitní kanceláře. Jeden 
čas uvažovalo dokonce o její koupi i 
město Klášterec, které sem  chtělo pře-
stěhovat sociální odbor. Požadovaná 
cena 10,5 milionů korun byla však pro 

něj nepřijatelná. 
Téměř rok zelo prázdnotou také býva-
lé sídlo GE Money Bank. I tato budova 
se ocitla v nabídce realitní kanceláře a 
současně v zorném poli města Klášter-
ce. Uvažovalo se o ní jako o možném 
působišti Základní umělecké školy. Před 
několika dny se ale jejím majitelem stala 
klášterecká projekční společnost 4D Pro-
jekt. V současné době  zde funguje nábo-
rové středisko společnosti Tesco Stores.
Nevyužitých či chátrajících míst by-
chom našli v našem městě asi ještě 
víc. Samostatnou kapitolou jsou pak 
okolní části Klášterce jako Ciboušov 
či Rašovice. Snad peníze z prodeje 
obecních bytů, pozemků na IP Ver-
ne nebo z dotací jejich počet v blíz-
ké budoucnosti sníží. Na chátrající 
objekty v soukromých rukou je ale 
město většinou krátké.                  -lara-

Procházka po městě není vždy jen pastvou pro oči
Rok 2007 by se dal nazvat rokem 
veřejných zakázek. Letos totiž 
vypršela platnost hned několika 
důležitých mandátních smluv. Ješ-
tě na konci roku 2006 se vybíral 
provozovatel městské hromadné 
dopravy. Vítězem zakázky v celkové 
hodnotě cca 20,6 milionu korun se 
stal dosavadní provozovatel MHD 
Pavel Škramlík. Na jaře letošního 
roku pak byly vyhlášeny veřejné 
zakázky  Údržba veřejné zeleně 
a pravidelný úklid veřejné zeleně 
města Klášterec nad Ohří, Svoz 
TKO a separovaného sběru a údrž-
ba komunikací a Správa hřbitova. 
V současné době jsou již známi 
dva vítězové. 1. června schváli-
la rada města výběr dodavatele 
veřejné zakázky Správa hřbitova, 
kterým se stala fi rma Milan Mana 
Zahradnictví. Výběrové řízení na 
svoz komunálního odpadu a údrž-
bu komunikací vyhrála dánská 
společnost Marius Pedersen, kte-
rá se problematikou nakládání s 
odpady zabývá již od 70. let minu-
lého století. Firma působí napří-

klad v České Lípě, Českých Budě-
jovicích, Pardubicích a po celé 
České republice provozuje třináct  
skládek odpadů. Podle informací 
místostarosty Ing. Stehlíka došlo k 
určité dohodě mezi fi rmou Marius 
Pedersen a dosavadním provozo-
vatelem těchto služeb kláštereckou 
fi rmou Jaroslav Ježek - Komuni-
kace o vzájemné spolupráci. Doba 
plnění této zakázky je stanovena 
od 1.7.2007 do 30. 6. 2015.
Firma Jaroslav Ježek – Komuni-
kace prováděla pro město ještě 
další doplňkové služby jako péči o 
lavičky, dopravní značení či dětská 
hřiště. Tyto služby nejsou součástí 
smlouvy s fi rmou Marius Pedersen 
a město je tak může v budoucnu 
zadat komukoli jinému.
Poslední veřejnou zakázkou, která 
zatím nezná svého vítěze, je Údržba 
veřejné zeleně, která zahrnuje i péči 
o zeleň v zámeckém parku. Jasno 
by mělo být v tomto případě kon-
cem srpna. S vybraným uchazečem 
bude sepsána smlouva na období od 
1.9.2007 do 31.8.2015.               -lara-

U příležitosti 50. výročí speciální-
ho školství v Klášterci uspořádala 
Základní škola praktická v čele s 
ředitelkou PhDr. Jiřinou Malasto-
vou Akademii žáků základních škol 
praktických a speciálních celého 
chomutovského regionu. Na pódiu 
kláštereckého Kulturního domu se 
tak ve čtvrtek 7. června postupně 
vystřídali malí zpěváci a tanečníci 
z Klášterce, Chomutova, Jirkova, 
Kadaně a Vejprt. Mezi ofi ciálními 
hosty, kteří přišli ojedinělou akci 
podpořit, byli vedoucí odboru soci-
álních věcí, školství a bytové politiky 
Ing. Šárka Řeháčková, místostarosta 
Ing. Stanislav Stehlík, PhDr. Marta 
Teplá z odboru speciálního vzdě-
lávání ministerstva školství, PhDr. 
Jaroslava Zemková, PhD. z pedago-
gické fakulty Univerzity Karlovy a 
Anna Vargová ze společnosti ČEZ, 
která byla spolu s Městskou energií 
partnerem celé akce. 
Malé i ty trochu odrostlejší děti si 
užívaly nejen vystoupení žáků jed-
notlivých škol, ale také moderátor-
skou exhibici Tomáše Bartáka, který 

je s mikrofonem jako ryba ve vodě. 
Spontánní potlesk a smích dopro-
vázející každou písničku a každý 
vtípek byl určitě od srdce. Největší 
nadšení ale vzbudilo závěrečné pře-
kvapení – vystoupení tří „tlouštíků“ 
z kapely Maxim Turbulenc. Sál kul-
turního domu se rázem proměnil v 
jednu velkou diskotéku. 

Jediným kazem na kráse jinak velmi 
povedené akce byl podle slov ředi-
telky Malastové nezájem ze strany 
zástupců okolních radnic. Kromě 
Jany Kusé z kadaňské radnice se 
nikdo z pozvaných na klášterecké 
Akademii neobjevil.                  -lara-

Fotogalerii najdete na www.klnoviny.cz

 Maxim Turbulenc to v kulturáku pořádně rozjeli

V přírodovědě se učíme 
o věcech kolem nás, jak 
dochází k přenosu infor-
mací a o technice, která 
nám pomáhá. Víme, že 

je nejlepší, když to vidíme a můžeme 
si to trochu „osahat“, a tak, když jsme 
zmapovali techniku, která je u nás ve 
škole, dostali jsme za  úkol zjistit, jestli 
i v našem městě vycházejí nějaké novi-
ny a najít místo, kde vznikají. Úkol 
jsme splnili a vydali jsme se do redak-
ce Kláštereckých novin, které vydávají 

noviny téměř čtyři roky. Šéfredaktor 
pan Novotný nám vysvětlil, jak vznikaly 
noviny dříve a jak se dělají dnes. Uká-
zal nám modročerné i barevné, ale ty se 
vydávají jen při zvláštních příležitostech. 
Nahlédli jsme i do archívu fotografií z 
minulosti našeho města. Viděli jsme i 
starou porcelánku, která stála v místech, 
kde nyní roste Lidl a Tesco.
Bylo to velmi zajímavé a cestou do 
školy  nás napadlo, že by se mohl stát 
redaktorem i někdo z nás. A tak jsme se 
pokusili napsat krátkou zprávu. 

Jana Bigarová a Terka Kožáková
5.A  ZŠ Petlerská

Na návštěvě v redakci Kláštereckých novin
PŘIŠLO NA NAŠI ADRESU

Maxim Turbulenc přijeli popřát a zazpívat dětem ze speciálních škol

Klášterecký odpad bude třídit dánská firma

Ráda bych touto cestou poděkovala farmaceutickým asistentkám 
Andree Trubirohové a Janě Kalové, které mi prostřednictvím orga-
nizace KIWANIS CLUB zajistily potřebné fi nanční prostředky, díky 
kterým může můj tělesně postižený syn strávit dva prázdninové 
týdny na táboře pro vozíčkáře v Březejci u Velkého Meziříčí.
Jejich pomoc byla o to cennější, že ji nabídly samy od sebe. Oběma 
patří můj i synův velký dík.                     Hana Kritznerová a Kamil Vlk

PODĚKOVÁNÍPODĚKOVÁNÍ

 „Dům hrůzy“ u Plusu

 „Historická památka“ v Nerudově ulici

 Klášterecké nádraží

 Společenský dům na Panoramě
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Tělovýchovná jednota v Klášterci 
nad Ohří má za sebou téměř 60 
letou historii. Počátky jejího vzni-
ku se datují na léta 1948 - 1950. 
Za tyto dlouhé roky prošlo tou-
to institucí nespočet sportovců z 
různých odvětví sportu. K dneš-
nímu dni čítá skoro 850 aktivních 
sportovců v atletice, košíkové, 
cyklistice, kulturistice, lyžování, 
sáňkování, zápasu, stolním teni-
se, odbíjené, v šachu a sportu pro 
všechny. To je na naše město sluš-
ný počet a určitě je čím se chlubit. 
Jedna věc však k chlubení zrovna 
není. Tělovýchovná jednota totiž 
postrádá znak nebo chcete-li logo 
a vlaječku. Tedy docela podstat-
nou věc k propagaci kláštereckého 
sportu. Proto se rozhodla vyhlásit 
veřejnou soutěž na vytvoření zce-
la nového znaku (loga) a vlaječky 

UHLO EXPRES
Uhlí - ledvické

- mostecké
- sokolovské

Uhlí od Čermáka a Košaty
do sklepa bez lopaty

Novinka: použití pásového dopravníku

Dále nabízíme:

písky, štěrky
Celý okres Chomutov a okolí

včetně dovozu
Telefon: 474 386 298

602 418 183
602 418 184

Klášterecké noviny registrovány u MKČR pod číslem E 14592. Vydává: Město Klášterec n.O., nám. E. Beneše 85, 43151 Klášterec 
nad Ohří. Adresa redakce: Klášterecké noviny, Chomutovská 206, 431 51 Klášterec n.Ohří. Tel.: +420 606 625 669, +420 474 371 
148. E-mail: redakce@klnoviny.cz Odpovědný redaktor: Roman Novotný. Redaktor: Mgr. Lenka Křenová.  http://www.klnoviny.cz 
Nevyžádané materiály a fotografi e se nevracejí. Za původnost a obsahovou správnost jednotlivých příspěvků ručí jejich autoři. Nepo-
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s názory redakce. Vydavatel neručí za obsah inzerce.                                                                                 Tisk - AKORD s.r.o. Chomutov

Tělovýchovná jednota potřebuje svůj znak a vlaječku

Nebylo důležité zvítězit, ale zúčastnit se

tělovýchovné jednoty.
Podle vedení TJ by bylo vhodné, 
kdyby znak i vlaječka vycháze-
ly z tradic jejich předchůdkyň a 
zároveň vyjadřovaly současnost. 
Připomeňme si, že tělovýchovná 
jednota vznikla pod názvem TJ 
Spartak Klášterec. Po několika 
letech se název změnil na TJ ZKL 
Klášterec a konečná podoba názvu 
se ustálila po revoluci na TJ Kláš-
terec nad Ohří.

Grafi cké návrhy včetně písemného 
popisu podstaty znaku tedy posílej-
te na adresu:
Tělovýchovná jednota, Stadion 417, 
Klášterec nad Ohří, 431 51
nebo na email:
tjklasterec@email.cz
Tři nejúspěšnější návrhy budou 
oceněny.

Pokud se Praze, která se hlásí o kan-
didaturu na pořádání olympijských 
her v roce 2016, podaří uspět, nestane 
se ani prvním, ani jediným městem 
v republice, kde by se olympijské hry 
konaly. S nápadem pořádat olympij-
ské hry už totiž přišli před 14 lety v 
mateřské škole Bruslička. Svůj nápad 
také ihned zrealizovali. První dva roč-
níky sice proběhly jen za účasti této 
školky, ale od roku 1995 se už této akce 
zúčastňují MŠ nejen z celého okresu, 
ale její věhlas sahá daleko za hranice 
možností pořadatelů. Když se totiž na 
první „olympiádu“ sjelo 8 MŠ, nikdo 
nepředpokládal, že toto číslo naroste 
až na neuvěřitelných 25! V posled-
ních letech proto probíhají předkola 
v jednotlivých větších městech a do 
Klášterec přijedou jen ti „nejlepší“, 
kteří se v předkolech umístí na 1. - 4. 
místě. Pro malé sportovce je to záži-
tek se vším všudy. Úvodní ceremoni-
ál vždy přinese slavnostní atmosféru 
pravé „olympiády.“ Řecké bohyně 
spolu s Cézarem, olympijská vlajka, 
olympijský oheň a vypuštění holubic 

míru,  slavnostní melodie a fanfáry, 
slib sportovců... (Pražáci by se mohli 
od Klášterečáků učit).
6. června proběhl na kláštereckém 
stadionu už 14. ročník „Olympijských 
her MŠ“.  Této sportovní akce pro děti 
předškolního věku a pro děti z MŠ z 
celé oblasti Chomutovska se zúčast-
nily mateřské školy z Klášterce n/O., 
Kadaně, Jirkova, Chomutova, Radonic, 
Račetic, Vilémova, Mašťova, Vejprt a  
Perštejna.
Doprovodný program pro letošní 

rok vyplnila Inka Rybářová se svým 
manželem. Její písničky nenechaly 
nikoho v klidu a travnatá plocha kláš-
tereckého stadionu se během chvilky 
stala jedním ohromným tanečním 
parketem. Inka Rybářová není jedinou 
známou „tváří“, která přijela za dlou-
hých 14 let podpořit tyto malé sportov-
ce. Do paměti dětí zasáhl také kreslíř a 

herec Miloš Nesvatba a hlavně jeho syn 
Michal, který si několik ročníků vzal 
opravdu za své.
Aby Olympijské hry MŠ mohly úspěš-
ně pokračovat ve své tradici, neobe-
jdou se bez přízně nejen nadšenců, 
kteří věnují přípravě spoustu času, ale 
také bez sponzorů. Velkou podporu 
má tato akce u města Klášterec nad 
Ohří,  ale v tomto případě se najde i 
spousta podnikatelů, kteří jak fi nanč-
ně, tak materiálně rádi pomohou ke 
konání této sportovní tradice v našem 

městě. Vždyť podíváme-li se na řeč 
čísel, zjistíme, že za 14 let se ve spor-
tovním zápolení sešlo v Klášterci na 
„olympiádě“ už přibližně 1700 dětí. 
Těm, kterým bylo v roce 1993 šest let a 
zúčastnili se prvních olympijských her 
MŠ, je letos právě 20 let. Putovní pohár 
je zaplněn jmény vítězných mateřských 
škol, a tak pro 15. ročník musí být při-
praven nový. A co je nejdůležitější 
- organizátoři mají stále chuť pokra-
čovat dál a ústy ředitelky MŠ Bruslička 
Bc. Dagmar Megové vzkazují:
„I když je s organizací vždy mnoho prá-
ce, rozzářené tváře malých sportovců 
jsou nám všem odměnou. 15. jubileum 
je zavazující, a tak doufáme, že nám 
zase vše vyjde. 14 let se na nás z oblo-
hy v den olympiády směje slunce, tak ať 
jsou vždy rozesmátá i srdce všech dětí a 
dospělých.“

Výsledky 14. ročníku :
1.-2. místo MŠ Bruslička Klášterec n/
O. a MŠ Duha Klášterec nad/O, 3.mís-
to 29. MŠ Chomutov.
4. a 5. místo obsadily MŠ z Kadaně.

KLÁŠTERECKÝ SPORT

Fotbalový klub FC FUTRO Kláš-
terec nad Ohří pořádá 7. ročník 
turnaje v malé kopané.
Turnaj se koná 14.7. 2007 opět v 
Nezabylicích.

Startovné činí 800,-Kč za tým.
Bližší info na tel. 777050825
email: fcfutro@gambrinus.cz

Za FC Futro se těší na shledanou
Jaroslav Fojta

Letní kino Klášterec nad Ohří
tel.:474 375 701

25. června od 19 hodin
Gerald P. Murphy: Olivia Twist

Hra se zpěvy. Hraje divadlo Navenek Junior – Kadaň.
Vstupné: 40,-Kč

Dopoledne také představení pro školy. 

26. června od 17, 30  hodin
Závěrečný koncert ZUŠ Klášterec – taneční obor

29. června od 9 hodin
Závěr školního roku  ZŠ Školní ul.  Klášterec

30. června
Zahájení kurzu stepu pro pokročilé

Kulturní dům
Klášterec nad Ohří            tel.:474 375 726

Zámek Klášterec nad Ohří
tel.:474 375 436

VÝSTAVY
15. 6. - 12. 8.

Budujeme muzeum historie města

výstava získaných exponátů

10. 7. - 20. 8. 
Výstava -   instalace  „Stopy - budoucnosti“ - Karl Emil Wiele

výstava soch a obrazů 
Vernisáž výstavy 10. 7. v 17 hodin

3.7 - 7.7.
Letní hudební festival a houslové kursy

Klášterecké hudební prameny

Program červen 2007
ZAČÁTKY PŘEDSTAVENÍ VŽDY VE 21.30 HODIN

20. středa 
300: BITVA U THERMOPYL*

USA 2007, 117 minut, české titulky. Film vychází ze 
stejnojmenného komiksu, který je dravým převy-
právěním příběhu bitvy u Thermopyl, kde se spart-
ský král Leonidas a jeho 300 věrných bojovníků utká 
s mnohonásobnou přesilou Peršanů pod vedením 
krále Xerxa. Odvážní Sparťané bojují až do poslední 
kapky krve, jejich odvaha a sebeoběť způsobí sjed-
nocení Řeků, motivuje k porážce Peršanů a přispěje 
rozvoji demokracie na Peloponéském poloostrově. 

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

21. čtvrtek
NEJLEPŠÍ SPORTOVEC STOLETÍ*

Nizozemsko/Německo/Švédsko 2006, 97 minut, 
české titulky. Na holandského sportovce století 
je nominován zcela neznámý muž, který vynikal 
zvláštním nadáním – uměl sedět na kůlu. Taeke už v 
dětství pochopil, že pokud v něčem nevynikne, čeká 
jej podobný osud jako jeho otce. Brzy v sobě objeví 
zvláštní nadání pro oblíbený lidový sport: sezení na 
kůlu. A tak od svých šesti let Taeke sedí a sedí… Ani 
láska ke krásné Tjistke, která jej na kůl přichází často 
navštěvovat, ho nedonutí sesednout. Proto nakonec 
v souboji o dívčí srdce vítězí Taekeho největší životní 
sok. Teprve když kolem jeho kůlu projíždí svatební 
průvod, pochopí Taeke, že musí jednat…

Mládeži přístupné
Vstupné: 65,- Kč

22. pátek
KVASKA

ČR 2006, 106minut. První český fi lm ze zákulisí 
muzikálu. Micky se ocitne ne svou vinou ve vězení. 
Při životě ho drží jen jeho velká láska k muzikálo-
vé hvězdě Karin (Vondráčková).  Aby se s ní mohl 
seznámit, rozhodne se zúčastnit vypsaného konkur-
zu na nový muzikál a uteče z vězení. Kuriózním způ-
sobem se mu nakonec povede jak utéct, tak projít 
celým konkurzem.  Den premiéry se blíží a policie je 
Mickymu na stopě.  

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 60,- Kč

23. sobota 
BORAT: Nakoukání do amerycké kultůry na 

obědnávku slavnoj kazašskoj národu
USA 2006, 84 minut, české titulky. Borat Sagdijev je 
šestým nejznámějším Kazachem a nejlepším tele-
vizním reportérem Kazašské státní televize, která ho 
vyšle do USA, aby zde natočil dokument o této „zemi 
neomezených možností“. Známý britský komik 
Sacha Baron Cohen ve svém pořadu „Da Ali G Show“ 
úspěšně zesměšňuje slavné osobnosti i anonymní 
lidi na ulici tím, že se vydává nejen za zaostalého 
nemytého kazašského reportéra Borata, ale také za 
britského rappera Aliho G nebo za homosexuálního 
německého módního komentátora Bruna.

Mládeži do 15 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

24. neděle 
HANNIBAL - ZROZENÍ

USA 2007, 117 minut, české titutlky. Druhá světová 
válka – pokusy o nezávislost východní Evropy podleh-
ly prudkým útokům sovětské nadvlády. V Litvě jedno-
ho kluka připravila válka o oba rodiče a sestru. Děsy, 
které vytrpěl, potlačuje. Uvězněn v sovětském sirot-
činci se vzpírá proti nelítostnému zacházení a bouří se 
proti krutým pravidlům onoho místa… On však není 
obyčejným klukem. On je mladý Hannibal Lecter. 

Mládeži do 15 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

25. pondělí 
DIVOČÁCI*

USA 2007, 100 minut, české titulky. Co kdybyste 

mohli podniknout výlet, který by změnil váš oby-
čejný život v divoké a nespoutané dobrodružství? V 
rozpustilé komedii Divočáci se čtyři přední hollywo-
odské hvězdy – Tim Allen, John Travolta, Martin 
Lawrence a William H. Macy – zhostily rolí kama-
rádů, kteří se jednoho dne rozhodnou radikálním 
způsobem opepřit svůj nudný život na předměstí a 
vydají se na motorkářský výlet napříč Amerikou. Ani 
jeden z nich však nemá tušení, že se během cesty 
za svobodou a volností setkají se skutečným motor-
kářským gangem jménem Del Fuegos...

Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

26. úterý 
JAKO MALÉ DĚTI*

USA 2006, 137 minut,  české titulky. Ústřední hráči 
příběhu tvoří známý milostný trojúhelník. Nová žena 
v životě ženatého muže znuděného stereotypem a 
zdaleka už ne tolik překypujícího láskou k choti, které 
to kdysi před Bohem slíbil. Přidejte k tomu úpěnlivou 
sexuální potřebu a touhu po novém těle a vyjde vám, 
že Brad je v tom se Sarah (Kate Winslet) až po uši. A 
jeho manželka Kathy přitom trpělivě vychovává 
doma jejich potomka a na manželovy pozdní přícho-
dy z práce nahlíží stále s neskrývanou důvěrou v oku. 
Brzy se však o Ní doslechne a nic už není jako dřív... 

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

27. středa a 28. čtvrtek 
SPIDER - MAN 3*

USA 2007, 140 minut, český dabing. Na začátku fi l-
mu se s Peterem Parkerem setkáváme ve chvíli, kdy 
se mu konečně podařilo skloubit oddanost k M.J. 
se svými superhrdinskými povinnostmi. Zdánlivý 
poklid je však pouze tichem před bouří. Když se bar-
va jeho obleku zničehonic změní na černočernou 
a propůjčí jeho schopnostem mnohem větší sílu, 
začne se měnit i samotný Peter. Pod vlivem nového 
obleku se stane pohrdavým a až příliš sebejistým a 
začne zanedbávat lidi, na kterých mu záleží nejvíc. 
Spider-Man bude tentokrát potřebovat znovu obje-
vit svůj smysl pro slitování, který z něj dělá to, čím ve 
skutečnosti je: opravdového hrdinu.

Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

LETNÍ KINO PRO DĚTI:
29. pátek 

NOC V MUZEU
USA 2006, 107 minut, český dabing. V akčně-
dobrodružné komedii nový noční hlídač zjistí, že 
opravdové dobrodružství začíná teprve ve chvíli, 
kdy zaklapnou dveře za posledním návštěvníkem 
a zdánlivě nehybné exponáty si začnou užívat 
divoké noční rejdy. Fantastické dobrodružství začí-
ná v okamžiku, kdy si Larry Daley (Ben Stiller) pod 
tlakem nepříznivých okolností začne hledat oby-
čejné zaměstnání. Nemá však sebemenší ponětí, 
k jak kolosálnímu a nebezpečnému úkolu se upsal 
v okamžiku, kdy s nechutí přijal práci nočního hlí-
dače v muzeu. 

Mládeži přístupné
Vstupné: 20,- Kč

30. sobota a 1. neděle 
VRATNÉ LAHVE

ČR 2007, 95 minut. Komedie úspěšného tvůrčí-
ho tandemu Jan a Zdeněk Svěrákovi. Hrdinou je 
bývalý učitel Josef Tkaloun. Defi nitivně se rozho-
dl opustit žáky, ale rozhodně se nehodlá smířit s 
pozicí důchodce, trávícího čas na lavičce v parku. 
Přijímá brigádnické místo ve výkupu lahví menšího 
supermarketu. Malý prostor, kde se potkávají lahve 
s lahvemi a lidé s lidmi, je svébytným mikrosvětem, 
plným tragikomických osudů.

Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

POZVÁNKAPOZVÁNKA

Fotogalerii najdete na www.klnoviny.cz


